



The Farmhouse Wedding Package The Farmhouse 咖啡廳婚宴套餐

The Farmhouse - An interactive buffet restaurant celebrating “Farm to Table” dining. A unique outdoor patio offers additional seating options complemented by the restaurant's open gardens with views of the surrounding harbour.

The Farmhouse咖啡廳提供「由農場到餐桌」概念的國際自助餐，是宴請親朋的理想場所。餐廳亦設有室外座位，客人可一邊享受陽光和微風，一邊在這家充滿活力的餐廳用餐，發掘美食並與家人朋友分享快樂。

Lunch Buffet 自助午餐 (12:00 – 4:00 pm) from HK\$185,000起
Dinner Buffet 自助晚餐 (6:00 – 10:00 pm) from HK\$210,000起

Offer includes 優惠包括

- Exclusive use of The Farmhouse indoor and outdoor area for 4 hours
獨家使用The Farmhouse 咖啡廳室內外位置4小時
- International buffet menu priced from HK\$838 per person
國際自助餐每位港幣838元起
- Free flow beverage package for 2 hours at HK\$ 398 including unlimited serving of soft drinks, orange juice, house beer, sparkling wine and house wine
可另加每位HK\$398 選擇2小時暢飲套餐，包括汽水、橙汁、啤酒、氣泡酒及紅白餐酒。
- A two-tier five-pound fresh fruit cream cake 雙層鮮果忌廉蛋糕一個(5磅)
- Complimentary use of audio system including two speakers and two wireless microphones
免費使用會場音響設備包括兩個揚聲器及兩支無線咪
- Complimentary use of portable projector and screen
免費使用會場便攜投影機及熒幕
- Parking space at Harbour North Phase 1 for a maximum of 3 vehicles (3 hours each)
最多3輛私家車於北角匯商場一期免費停泊3小時
- Complimentary one-night stay in 1 King Bed Room with buffet breakfast for 2 persons
免費入住標準大床房連雙人自助早餐一晚

For enquiries, please contact Events Department at 3762 1234 or hkgct.events@hyatt.com
查詢請致電3762 1234或電郵至 hkgct.events@hyatt.com 與宴會統籌部聯絡

Terms and conditions 條款及細則

- 10% service charge applies. 以上價目均另設加一服務費。
- Valid for bookings from 1 January 2022 to 31 December 2022
適用於2022年1月1日至12月31日的預訂。
- The package is valid for a maximum of 180 persons.
參加者上限為180人。
- Offer is subject to availability and change without prior notice.
優惠視乎供應而定，價格調整將不作另行通知。
- In the event of any disputes, the decision of Hyatt Centric Victoria Harbour Hong Kong shall prevail.
如有任何爭議，香港維港凱悅尚萃酒店將保留最終決定權。